

Title (en)

Mounting arrangement for elements of a safety binding on a ski

Title (de)

Montagevorrichtung auf einem Ski für die Elemente einer Sicherheitsskibindung

Title (fr)

Dispositif de montage sur un ski des éléments d'une fixation de sécurité

Publication

EP 2465588 A1 20120620 (FR)

Application

EP 11306389 A 20111027

Priority

FR 1060661 A 20101216

Abstract (en)

The device has a beam comprising on sides of a slide rail defining a longitudinal slide for adjustable moving element on longitudinal position, where the equipment carries a stop of heel. A plate (30) is mounted on the beam and includes a zone comprising an adjustment unit arranged to cooperate with the moving element for adjusting the element in the longitudinal position. The plate includes one out of a set of lateral excrescences (33-35) extending laterally in direction of rail by completely/partially covering the rail. The excrescences longitudinally occupy a portion of length of the plate.

Abstract (fr)

Dispositif de montage de la butée ou de la talonnière d'une fixation de sécurité d'un ski, comportant : # une poutre présentant de chaque côté un rail (25) définissant une glissière longitudinale pour un équipage mobile réglable en position longitudinale, ledit équipage portant la butée ou la talonnière ; # une plaque (30) montée sur ladite poutre, et possédant une zone présentant des moyens de réglage agencés pour coopérer avec ledit équipage mobile, pour son réglage en position longitudinale, caractérisé en ce que ladite plaque (30) possède au moins (25) une excroissance latérale qui s'étend latéralement en direction dudit rail en la recouvrant en tout ou partie.

IPC 8 full level

A63C 9/00 (2006.01)

CPC (source: EP US)

A63C 9/005 (2013.01 - EP US); **A63C 2009/008** (2013.01 - EP)

Citation (applicant)

FR 2777851 A1 19991029 - BOSCH SYST FREINAGE [FR]

Citation (search report)

- [A] EP 1181960 A1 20020227 - FRITSCHI AG SWISS BINDINGS [CH]
- [A] FR 2815546 A1 20020426 - SALOMON SA [FR]
- [A] EP 1495786 A1 20050112 - MARKER DEUTSCHLAND GMBH [DE]
- [A] FR 2897274 A1 20070817 - SALOMON SA [FR]
- [AD] FR 2877851 A1 20060519 - SKIS ROSSIGNOL SA SA [FR]

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

EP 2465588 A1 20120620; EP 2465588 B1 20121114; FR 2969003 A1 20120622; FR 2969003 B1 20121228

DOCDB simple family (application)

EP 11306389 A 20111027; FR 1060661 A 20101216